
Atenție,  se  oprește  apa  în
zona centrală din municipiul
Constanța!           
21 octombrie 2024 12:07

Echipele  RAJA  execută  lucrări  de
sectorizare  și  montare  a  unor
debitmetre  la  nivelul  rețelelor
stradale, în cadrul contractului –
“Realizare  cămine  și  instalație
mecano  hidraulică  pentru
modernizare  și  sectorizare  pe
rețelele  de  distribuție  apă  și
reabilitarea  sistemului  de
alimentare cu apă, din municipiul
Constanța”.
Ca urmare, se va sista furnizarea apei potabile, marți – 22
octombrie 2024, în intervalul orar 08.00 – 18.00, în zona
delimitată  de  străzile:  Avram  Iancu  –  Sabinelor  –  Ștefan
Mihăileanu – Cuza Vodă – Prelungirea I.C. Brătianu – Avram
Iancu,  cu  străzile  adiacente  și  punctele  termice  aferente
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zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru finalizarea intervențiilor și reluarea furnizării apei
potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.

Atenție!  Mâine  se  va  sista
furnizarea energiei electrice
în  Mangalia,  23  August  și
Pecineaga
21 octombrie 2024 12:07
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Mâine,  22  octombrie  2024,  sunt
programate întreruperi ale energiei
electrice în sudul litoralului. 
Iată programul înreruperilor:

Localitatea 23 August, cu Vile Plaja 23 August,
Popasul Pescarilor – ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Municipiul Mangalia, cu cartier Dobrogea 1 si 2,
blocuri ANL, strada Serban Cantacuzino, Alexandru
Ilias, Unitati Militare, Pompe Apa UM 2146, Statia
Transgaz, Avicole Mangalia, Abator Mangalia, Ferma

Porci Mangalia și Ferme Agricole – ȋntrerupere
parțialã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

https://editiadesud.ro/tag/23-august/
https://editiadesud.ro/tag/mangalia/


Localitãțile: Pecineaga, Moșneni, Dulcești,
Costinești, Schitu, cu Puturi RAJA Costinești,

Vȋnatori, Abator Pecineaga, Puturi RAJA Pecineaga,
Puturi RAJA Dulcesti și Complex Sportiv 23 August –

ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Continuă  lucrările  pentru
remediarea  avariei  din  zona
Pod Butelii din Constanța
21 octombrie 2024 12:07

Echipele RAJA au lucrat fără întrerupere
pe  parcursul  întregii  nopți  pentru  a
remedia  avaria  majoră  produsă  ieri,  20
octombrie 2024, la magistrala de apă cu
diametrul de 800 mm din zona Pod Butelii,
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Constanța.
Conducta avariată, veche de peste 60 de ani, se află în planul
de înlocuire prin Programul Operațional Infrastructură Mare,
CL34 – “Reabilitare conducte magistrale tronson 3 – Municipiul
Constanța”, în valoare totală de peste 38 milioane de lei,
fiind  una  dintre  principalele  noastre  priorități  pentru
modernizarea infrastructurii de apă din municipiul Constanța.
Aceasta este o conductă de mari dimensiuni, cu un diametru de
800 mm, care a cedat din cauza vechimii. În urma avariei, apa
scursă a spălat terasamentul care susținea conducta, ceea ce a
dus la deplasarea și prăbușirea acesteia pe o distanță de
aproximativ 50 de metri.

Intervenția echipelor RAJA este complexă și de lungă durată,
având în vedere nu doar dimensiunea conductei, dar și starea
terenului. În acest moment, continuăm drenarea apei din zonă
și  lucrăm  intens  pentru  asanarea  și  stabilizarea
amplasamentului. Acești pași sunt esențiali pentru a putea
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monta noile tronsoane de conductă pe un teren stabil, ce nu va
pune în pericol din nou funcționarea conductei.

Decopertarea tronsoanelor avariate a fost deja realizată, iar
în următoarele ore vom stabiliza zona, prin aducerea de piatră
și compactarea acesteia, și vom poziționa noile tronsoane.
Procesul de conectare, prin sudură, va începe imediat ce zona
va  fi  complet  asigurată.  Vom  face  tot  posibilul  pentru  a
finaliza această lucrare într-un timp cât mai scurt, în ciuda
condițiilor  dificile  create  de  volumul  mare  de  apă  și  de
complexitatea terenului.

Vechimea acestei magistrale de peste 60 ani și necesitatea
reabilitării ei subliniază cât de important este Programul
Operațional Infrastructură Mare pentru modernizarea rețelelor
esențiale de apă. Deși RAJA depune toate eforturile pentru
implementarea  acestui  program  și  pentru  modernizarea
infrastructurii, conductele vechi, cu o vechime apreciabilă,
cedează  inevitabil  în  timp.  Chiar  și  în  condițiile  unei
întrețineri  constante,  astfel  de  avarii  sunt  dificil  de
evitat,  însă  lucrăm  continuu  pentru  a  înlocui  aceste
magistrale cu soluții moderne și durabile, conform planului
nostru de reabilitare și investiții.

Până la finalizarea lucrărilor de remediere a avariei vor
rămâne în continuare fără apă consumatorii din zonele Medeea,
Anda, CET și bd. Aurel Vlaicu (între străzile Celulozei și
Vârful cu Dor), cu punctele termice aferente.

Ne  cerem  scuze  pentru  disconfortul  creat  și  asigurăm
consumatorii că echipele noastre fac toate eforturile necesare
pentru a relua furnizarea apei în cel mai scurt timp posibil.

Vom reveni cu informații suplimentare pe măsură ce lucrările
avansează.



Benele  Polaris  M  Holding
pentru deșeuri voluminoase au
ajuns, săptămâna aceasta, în
cartierele  Palazu  Mare  și
Tomis Plus
21 octombrie 2024 12:07
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Săptămâna  aceasta,  containerele
speciale Polaris M Holding pentru
colectarea  deșeurilor  voluminoase
sunt amplasate în cartierele Palazu
Mare  și  Tomis  Plus:  pe  strada
Dumbrăveni,  colț  cu  strada
Sentinelei și strada Krakovia, colț
cu bulevardul Tomis.
În  bena  de  culoare  verde  puteți  depozita:  mobilier  vechi
deteriorat, canapele, rafturi, dulapuri, saltele, uși, obiecte
de uz sanitar, mochete, calorifere, etc.

NU puteți depozita: deșeuri menajere, deșeuri rezultate din
construcții sau demolări, deșeuri de echipamente electrice și
electronice,  deșeuri  reciclabile  (hârtie,  carton,  plastic,
metal, sticlă).

Graficul  de  colectare  a  deșeurilor  voluminoase  poate  fi
consultat  pe  site-ul  Primăriei  Municipiului  Constanța,  la
secțiunea „Mediu”.

În afara acestor bene amplasate temporar în toate cartierele
orașului,  constănțenii  pot  duce  permanent  deșeurile
voluminoase la centrul de colectare situat pe bulevardul Aurel
Vlaicu, nr.290 A, telefon: 0723 372 163.



„Nu uitați! Depozitarea sau abandonarea pe domeniul public al
municipiului Constanța a deșeurilor constituie contravenție și
se sancționează conform normelor legale în vigoare”, transmit
reprezentanții Polaris M Holding.

 

 

 

 

 

 

 

O  avarie  RAJA  a  sistat
furnizarea  apei  potabile  în
zona  Bulevardului  Tomis  din
Constanța
21 octombrie 2024 12:07
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Pentru executarea lucrărilor de remediere
a unei avarii survenite pe conducta de
distribuție, cu diametrul de 600 mm, de
pe  bd.  Tomis  (bl.T1-T2)  din  municipiul
Constanța,  echipele  RAJA  sistează
furnizarea  apei  potabile  astăzi  –  21
octombrie 2024, în intervalul orar 08.30
– 16.30.
Sunt afectați de lipsa apei consumatorii din următoarele zone:

 – Bd. Tomis – tronsonul delimitat de str. Soveja și bd.
Alexandru Lăpușneanu;

 –  str.  Soveja  –  zona  cuprinsă  de  str.  Barbu  Ștefănescu
Delavrancea și bd. Tomis (partea stângă);

  – Bd. Alexandru Lăpușneanu – porțiunea cuprinsă între bd.
Tomis și str. Nicolae Iorga, cu străzile adiacente și punctele
termice aferente.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților afectați,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

Atenție, mai multe zona din
Constanța au rămas fără apă
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potabilă!
21 octombrie 2024 12:07

În  cursul  acestei  seri  –  20
octombrie  2024,  magistrala  cu
diametrul de 800 mm, din zona Pod
butelii din municipiul Constanța, a
suferit  o  avarie.  Magistrala  ce
pleacă de la stația de tratare și
pompare Palas asigură necesarul de
apă  pentru  mai  multe  zone  din
municipiu.
Pentru realizarea lucrărilor de reparații, s-a redus pomparea
pe conducta avariată din stația Palas și prin urmare, până la
remediere, au rămas fără apă abonații din cartierele și zonele
: Medeea, Inel I, Inel II, Anda, CET, Km 4-5 și Aurel Vlaicu.

Echipele de intervenție fac toate manevrele de vane necesare
pentru  a  izola  zona  avariei,  să  nu  fie  necesară  oprirea
stației de tratare și pompare Palas. Având în vedere diametrul
conductei,  debitul  de  apă  este  mare,  ceea  ce  îngreunează
foarte mult desfășurarea lucrărilor de reparații. În plus, din
cauza volumului mare de apă, terenul în zonă este instabil,
ceea ce face ca intervențiile să fie și mai dificile.

https://editiadesud.ro/atentie-mai-multe-zona-din-constanta-au-ramas-fara-apa-potabila/


Ne  cerem  scuze  pentru  neplăcerile  create  utilizatorilor
afectați, pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor de reparații
și reluarea furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Atenție,  se  oprește  apa  în
zona centrală din municipiul
Constanța!           
21 octombrie 2024 12:07

Echipele  RAJA  execută  lucrări  de
sectorizare  și  montare  a  unor
debitmetre  la  nivelul  rețelelor
stradale, în cadrul contractului –
“Realizare  cămine  și  instalație
mecano  hidraulică  pentru
modernizare  și  sectorizare  pe
rețelele  de  distribuție  apă  și
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reabilitarea  sistemului  de
alimentare cu apă, din municipiul
Constanța”.
Ca urmare, se va sista furnizarea apei potabile, marți – 22
octombrie 2024, în intervalul orar 08.00 – 18.00, în zona
delimitată  de  străzile:  Avram  Iancu  –  Sabinelor  –  Ștefan
Mihăileanu  –  Prelungirea  I.C.  Brătianu  –  Avram  Iancu,  cu
străzile adiacente și punctele termice aferente zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru finalizarea intervențiilor și reluarea furnizării apei
potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.

Atenție,  se  sistează

https://editiadesud.ro/atentie-se-sisteaza-furnizarea-apei-potabile-in-zonele-inel-i-inel-ii-coiciu-si-bratianu/


furnizarea  apei  potabile  în
zonele  Inel  I,  Inel  II,
Coiciu și Brătianu
21 octombrie 2024 12:07

Echipele RAJA intervin astăzi – 17
octombrie  2024,  în  vederea
executării lucrărilor de remediere
a unei avarii survenite pe conducta
de alimentare cu apă, cu diametrul
de 800 mm, de la intersecția str.
Dezrobirii cu Nicolae Milescu din
municipiul Constanța.
Pentru  desfășurarea  lucrărilor  de  reparații,  în  intervalul
orar  14:30  –  20:00,  se  sistează  furnizarea  apei  potabile
consumatorilor din zonele Inel I, Inel II, Coiciu și Brătianu.

Ne  cerem  scuze  pentru  neplăcerile  create  utilizatorilor
afectați, pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării apei potabile, în cel mai scurt timp.
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Ședință  extraordinară  la
Pecineaga: Iată ce vor vota
consilierii locali
21 octombrie 2024 12:07

Consiliul  Local  al  Comunei
Pecineaga este convocat în ședință
extraordinară care va avea loc pe
data de 17 octombrie 2024 ora 09:00
în  sala  de  ședințe  din  Primăria
Pecineaga,  situată  în  Pecineaga,
str.  Șoseaua  Ștefan  Cel  Mare  nr.
61, cu proiectul ordinii de zi:
16.10.2024.Anunt sedinta

https://editiadesud.ro/sedinta-extraordinara-la-pecineaga-iata-ce-vor-vota-consilierii-locali/
https://editiadesud.ro/sedinta-extraordinara-la-pecineaga-iata-ce-vor-vota-consilierii-locali/
https://editiadesud.ro/sedinta-extraordinara-la-pecineaga-iata-ce-vor-vota-consilierii-locali/
https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/11/16.10.2024.Anunt-sedinta.pdf


Primarul  Cristian  Radu  a
găsit soluția să nu mai audă
glasul  cetățenilor  din
Mangalia: A convocat ședință
de consiliu ONLINE
21 octombrie 2024 12:07

Pentru că nu i-au ieșit cărțile așa
cum ar fi dorit la ultima ședință a
consiliului  local,  când  vocea
cetățenilor  a  „acoperit”  votul
robotizat  și  obedient  al
consilierilor PNL și Pro România,
iar  întâlnirea  s-a  suspendat,
primarul  Cristian  Radu  a  urmat
exemplul  „fratelui”  de  la
Constanța, Virgil Chițac: a trecut
cu arme și bagaje în… online.
Așa se face că primarul a convocat, pentru 21 octombrie, o
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nouă ședință, cu un convocator identic, dar fără cetățenii
care să îi zdruncine, din nou, nervii înlocuitorului său la
ședințe, viceprimarul Dragoș Angelescu.

Ședința de consiliu va fi EXCLUSIV în online.

Iată și convocatorul:

Convocator ședința ordinară

Primarul  Daniel  Gheorghe
Georgescu a intrat în cursa
pentru Camera Deputaților: Ce
mesaj  le-a  transmis
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locuitorilor comunei
21 octombrie 2024 12:07

Primarul  comunei  Limanu  deschide
lista PSD Constanța pentru Camera
Deputaților.  Pe  pagina  de
socializare,  edilul  din  sudul
litoralului a transmis locuitorilor
comunei:
„Sunt onorat, azi, să fiu desemnat oficial candidatul echipei
PSD  Judetul  Constanta  pentru  un  mandat  de  deputat,  în
Parlamentul României. Locul 1 pe lista PSD Județul Constanța
la Camera Deputaților este o responsabilitate mare, dar este
în primul rând o recunoaștere pentru VOI, pentru locuitorii
din comuna noastră și din sudul județului Constanța!

Vom  fi  împreună  în  continuare,  dar  la  un  nivel  mult  mai
ridicat. Cu mize mult mai mari. Dar voi rămâne și alături de
comunitatea noastră Limanu, 2 Mai, Vama Veche și Hagieni!

Am venit la primărie cu un mesaj simplu de care m-am ținut 8
ani: Se poate! Am arătat că o comună poate avea standardul de
viață dintr-un oraș, dacă îți propui cu adevărat. Este un crez
și ceva ce am realizat doar împreună cu VOI. Și pentru asta,
vă mulțumesc de încredere!
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Am de gând să mă țin cu dinții și mai departe de acest crez,
în  Parlament.  Vreau  să  arătăm  că  Se  poate  să  creștem  și
nivelul  de  trai  și  condițiile  de  viață  din  tot  județul
Constanța. Înainte de toate, mereu, trebuie să fie oamenii!

Vă asigur că toate proiectele începute sau în lucru din comună
vor  fi  continuate  de  către  echipa  pe  care  am  creat-o  la
primărie  –  Echipa  „Se  Poate”,  adică  Echipa  PSD.  Sunt
proiectele pe care deja le vedeți: asfaltări, noua creșă, noua
grădiniță, complexul sportiv și multe altele.

Acum urmează alegerile și vă chem să fiți alături de mine și
de echipa care mereu a susținut proiectele noastre: echipa PSD
Constanța  și  candidatul  nostru  la  prezidențiale,  Marcel
Ciolacu.

Constanța, la fel ca și România, trebuie să meargă pe un drum
sigur! Iar acest drum este drumul echipei PSD!”

Atenție,  se  oprește  apa  în
zona Inel II din Constanța!
21 octombrie 2024 12:07
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Miercuri – 16 octombrie 2024 se vor
executa  lucrări  de  conectare  la
sistemul  centralizat  a  noilor
conducte cu diametrele de 500 mm și
300 mm. Acestea sunt prevăzute în
cadrul  contractului  –  CL  34
“Reabilitare  conducte  magistrale,
tronson 3 – municipiul Constanța”,
în  valoare  de  aproximativ  38
milioane  lei,  derulat  prin
Programul  Operațional
Infrastructură Mare (POIM).
Astfel,  în  intervalul  orar  08.00  –  20.00,  se  va  sista
furnizarea  apei  în  perimetrul  delimitat  de  străzile:
Dezrobirii – Amzacea – I.L. Caragiale – Nicolae Milescu –
Dezrobirii,  cu  străzile  adiacente  și  la  punctele  termice
aferente zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează



asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții. Prin implementarea acestora se realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.

(VIDEO)  SCANDAL  monstru  la
primărie:  A  fost  amânată
ședința de consiliu în care
se  dorea  SUPRAIMPOZITAREA
agenților economici
21 octombrie 2024 12:07

Anunțată  ca  una  dintre  cele  mai
stufoase  ședințe  din  actualul
mandat, întâlnirea aleșilor locali
de la Mangalia a fost amânată. Timp
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de  o  oră  și  jumătate  ședința
Consiliului Local nu a putut începe
din cauza valului de indignare din
sala de ședințe.
Pentru început o parte a agenților economici nu a putut intra
în sala de ședințe. În urma protestului celor din sală, s-a
permis  intrarea  tuturor  celor  ce  au  vrut  să  participe  la
întâlnire.

Ulterior, discuțiile s-au purtat pe marginea proiectelor de pe
ordinea de zi ce prevedeau supraimpozitarea cu 500% a unor
agenți economici.

În urma protestelor celor din sală și pentru că legătura video
cu consilierii din online s-a întrerupt (brusc, așa cum s-a
mai întâmplat și la alte ședințe), vicepreședintele Dragoș
Angelescu a decis amânarea acestei ședințe.

„Primarul Cristian Radu calcă
legea în picioare, pentru că
a pierdut majoritatea în CL”:
Dosarele  noilor  consilieri
locali NU au fost depuse nici
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până acum în instanță
21 octombrie 2024 12:07

Comunicat PSD Mangalia
Asistăm, din nou, la un grav derapaj de la litera legii din
partea  administraţiei  Radu  Cristian  care  refuză  să
îndeplinească demersurile ce se impun în vederea validării
Consiliului  Local  Mangalia,  ales  de  către  cetăţenii
municipiului  la  data  de  09.07.2024.

Deşi,  Organizaţia  PSD  Mangalia  a  depus,  în  urmă  cu  două
săptămâni, toate înscrisurile necesare validării consilierilor
locali  aleşi,  respectiv,  Elena  Cerchez,  Neculai  Tănasă,
liderul  formaţiunii,  Victor  Bădică,  Zamfir  Iorguş  şi  Paul
Foleanu,  secretarul  Consiliului  Local  Mangalia,  Andreea
Ciocănel a întârziat, cu bună-ştiinţă, depunerea dosarelor la
Judecătoria Mangalia.

Termenul-limită  pentru  depunerea  dosarelor  în  vederea
validării  noului  Consiliul  Local  Mangalia  este  astăzi,  11
octombrie  2024  şi  nu  avem  convingerea  că  reprezentanţii
Primăriei vor merge la judecătorie, în condiţiile în care
vineri nu se primesc documente la registratura instanţei.

Nu este pentru prima dată când administraţia Radu Cristian
nesocoteşte prevederile legale, să nu uităm că, recent, o
şedinţă a Consiliului Local Mangalia a fost sistată în mod
ilegal de către viceprimatul Dragoş Angelescu şi secretarul
Consiliului  Local,  Andreea  Ciocănel,  nemulţumiţi  că  nu  au
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majoritate  pentru  aprobarea  unui  proiect  de  hotărâre
avantajos.

Există semnale că primarul Radu Cristian
nu doreşte validarea Consiliului Local,
în  forma  actuală,  deoarece  nu  are
majoritate şi riscă şi pierderea postului
de viceprimar. În acest sens, se lansează
dinspre echipa PNL Mangalia o serie de
scenarii,  care  merg  până  la  reluarea
alegerilor pentru Consiliul Local!
În situaţia în care în cursul zilei de astăzi, secretarul
Consiliului Local Mangalia nu se va prezenta la judecătorie să
depună dosarele consilierilor, PSD Mangalia va sesiza toate 
instituţiile  statului,  Prefectură,  Poliţie,  Parchet,
Judecătorie, în vederea luării măsurilor legale care se impun
astfel ca cei care se fac vinovaţi de abuz în serviciu să fie
pedepsiţi.

Municipiul Mangalia are nevoie de linişte şi de redresare.
Sunt foarte multe lucruri de făcut pentru cetăţeni, în
condiţiile în care infrastructura este deficitară, tariful
gigacaloriei este foarte ridicat, iar locurile de muncă
inexistente. Municipiul nu are nevoie de răzbunări politice,
primarul trebuie să înţeleagă că nu mai poate avea majoritate
în Consiliu, că trebuie să facă un pas în spate şi să se
preocupe de dosarul de corupţie în care are calitate de
inculpat.

Președintele PSD Mangalia, Neculai Tănasă



Primăria Mangalia a stabilit
locurile de afișaj electoral:
Iată  unde  veți  putea  afla
candidații  la  alegerile
parlamentare  și  la  cele
prezidențiale
21 octombrie 2024 12:07

Primăria  Mangalia  a  stabilit
locurile speciale în care vor putea
fi  amplasate  afișele  candidaților
la  alegerile  parlamentare  și  la
cele prezidențiale.
Iată care sunt acestea:
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Atenție!  Se  oprește  apa  în
mai  multe  zone  din  orașul
Murfatlar
21 octombrie 2024 12:07

Ca urmare a unei avarii survenite
pe conducta cu diametrul de 250 mm
din  zona  podului  rutier  ce
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traversează Canalul Dunăre – Marea
Neagră  din  orașul  Murfatlar,
echipele  RAJA  sunt  nevoite  să  
înlocuiască un tronson din această
instalație pe o lungime de 40 m.
Pentru executarea lucrărilor se va
întrerupe furnizarea apei, joi – 10
octombrie 2024, în intervalul orar
09.00 – 18.00.
În acest timp, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
următoarele zone: Cartier Vest, Fabrica de cretă, Brutăria DUO
TH, Ferma, Mănăstirea Sfântul Teotim, Zona industrială, precum
și cei de pe străzile Credinței, Matei Basarab, Matei Corvin.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare să
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacitătii  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,



reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea furnizării serviciilor.

Se  sistează  furnizarea  apei
potabile pe mai multe străzi
din Mangalia
21 octombrie 2024 12:07

La nivelul sistemului de alimentare
cu  apă  din  municipiul  Mangalia,
județul Constanța, se vor executa
lucrări  de  racordare  a  noilor
conducte de pe mai multe străzi la
sistemul centralizat existent.
Pentru  realizarea  acestor  operațiuni,  RAJA  S.A.  va  sista
furnizarea apei potabile miercuri – 9 octombrie 2024.

Astfel, în intervalul orar 07.00 – 21.00, vor fi afectați de
lipsa apei consumatorii de pe străzile: Șoseaua Constanței (de
la sensul giratoriu până la ieșirea din oraș, către stațiunea
Saturn), Rozelor, Vasile Pârvan, Muncelului, Pictor Tonitza,
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Nicolae  Iorga,  Peleș,  Ion  Creangă  și  Matei  Basarab,  cu
străzile adiacente acestora. Totodată, va fi afectat de lipsa
apei  și  Spitalul  Municipal  Mangalia  și  zona  din  imediata
proximitate a acestuia.

Investiția  face  parte  din  cadrul  ”Proiectului  regional  de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în aria de
operare  a   societății  RAJA  S.A.  Constanța  în  perioada
2014-2020”, CL 16 – ”Rețele apă și canalizare Mangalia, în
valoare de aproximativ 42 milioane lei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare sa
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității  vieții  Prin  implementarea  acestora  se  realizează
îmbunătățirea capacității de transport și distribuție a apei
potabile, asigurarea debitului de alimentare și a calității
apei,  reducerea  pierderilor  în  rețeaua  de  distribuție,
siguranța și continuitatea furnizării serviciilor.

OFICIAL:  Daniel  Gheorghe
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Georgescu a fost reconfirmat
în  funcția  de  primar  al
comunei Limanu
21 octombrie 2024 12:07

La  Judecătoria  Mangalia  a  fost
validat mandatul primarului comunei
Limanu, Daniel Gheorghe Georgescu.
Iată minuta judecătorilor din Mangalia:

Admite cererea de validare alegere primar.

Validează mandatul pentru funcţia de Primar al Comunei Limanu
ales la alegerile locale din data de 09 iunie 2024 în persoana
dlui. Daniel Gheorghe Georgescu, din partea Partidului Social
Democrat.

Prezenta  încheiere  se  comunică  de  îndată  prefectului  şi
secretarului general al comunei Limanu, cu obligaţia aducerii
la  cunoştinţa  publică  prin  afişare  la  sediul  unităţii
administrativ teritoriale, în termen de cel mult 24 ore de la
comunicare.

Pronunţată prin punerea soluţiei la dispoziţia părţilor prin
mijlocirea grefei instanţei astăzi, data de 04.10.2024.

Pe aceeași temă:
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OFICIAL: Taner Reșit a fost RECONFIRMAT în funcția de primar
al  comunei  Tuzla.  Decizia  a  fost  luată  la  Judecătoria
Mangalia

OFICIAL: Marian Makkai a fost validat de Judecătoria Mangalia
în funcția de primar al comunei Pecineaga

OFICIAL: Judecătoria Mangalia a validat mandatul primarului
de la Albești, Paul-Mihăiță Moldovan

OFICIAL: Judecătoria Mangalia
a validat mandatul primarului
de  la  Albești,  Paul-Mihăiță
Moldovan
21 octombrie 2024 12:07

Judecătoria  Mangalia  a  validat,
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astăzi, mandatul noului primar al
comunei  Albești,  Paul-Mihăiță
Moldovan.
Iată decizia magistraților din Mangalia:

Admite cererea de validare alegere primar.

Validează mandatul pentru funcţia de Primar al Comunei Albeşti
ales la alegerile locale din data de 09 iunie 2024 în persoana
dlui.  Paul-Mihăță  Moldovan,  din  partea  Partidului  Național
Liberal.

Prezenta  încheiere  se  comunică  de  îndată  prefectului  şi
secretarului general al comunei Albeşti, cu obligaţia aducerii
la  cunoştinţa  publică  prin  afişare  la  sediul  unităţii
administrativ teritoriale, în termen de cel mult 24 ore de la
comunicare.

Pronunţată prin punerea soluţiei la dispoziţia părţilor prin
mijlocirea grefei instanţei astăzi, data de 04.10.2024.

Pe aceeași temă:

OFICIAL: Marian Makkai a fost validat de Judecătoria Mangalia
în funcția de primar al comunei Pecineaga

OFICIAL: Taner Reșit a fost RECONFIRMAT în funcția de primar
al  comunei  Tuzla.  Decizia  a  fost  luată  la  Judecătoria
Mangalia
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A terminat Mangalia și trece
la următorul nivel: Cristian
Radu s-a făcut președinte de
partid la… Limanu și vrea să
salveze locuitorii din „noroi
și maghernițe”!
21 octombrie 2024 12:07

Comuna Limanu, în componența căreia
intra  satele  Limanu,  2  Mai,  Vama
Veche și Hagieni este recunoscută
atât pentru stațiunile sale, cât și
pentru istoria sa, cultura în plină
dezvoltare, portul turistic, dar și
pentru oamenii săi muncitori.
La 2 Mai s-au „refugiat” oamenii de cultură din Mangalia, care
au găsit locul propice pentru a-și lansa cărțile sau pentru a
organiza  expoziții  de  pictură  –  o  Casă  de  Cultură
ultramodernă.

La  Limanu  s-au  stabilit  și  mangalioții  sătui  de  vacarmul
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nesfârșit, praful și mizeria din oraș, de gropi și „șantiere”.

Vama Veche strânge, anual, mai mulți turiști decât stațiunile
Mangaliei,  lăsate  în  paragină  de  autorități,  fără
infrastructură  și  cu  veșnice  șantiere  în  lucru.

Iată că, o veste deloc îmbucurătoare a fost dată de primarul
din  Mangalia:  edilul  a  anunțat  că  a  preluat  („asumat”)
conducerea PNL Limanu!

În ciuda grijilor nenumărate pentru mangalioți, Cristian Radu
își rupe din timpul prețios pentru a păstori comuna Limanu și,
mai ales, stațiunile bogate ale localității.

Pentru că terminase cu stațiunile Mangaliei, le adusese la
rang de Monaco, iată că sudul litoralului va fi salvat, fără
drept de apel, de Cristian Radu și peneliștii de la Mangalia.

Iată și textul primarului postat azi noapte pe Facebook:

Mi-am asumat și conducerea PNL Limanu în primul rând pentru că
sudul litoralului, de la Olimp la Vama Veche, va deveni o
destinație internațională doar cu o viziune unitară asupra
turismului. Când în stațiunile Mangaliei, dar și în celelalte
stațiuni  conduse  de  primari  liberali,  numărul  turiștilor
crește, agenții economici din 2 Mai – Vama Veche se plâng de
un  sezon  dezastruos.  Printre  noroaie  și  maghernițe,  fără
fonduri europene atrase, nu condamnăm doar locuitorii comunei
la subdezvoltare, ci întreg turismul de pe litoral.

Constant vorbesc cu oamenii din Limanu care își doresc și ei
transport public gratuit sau să se bucure de grija pe care le-
o purtăm vârstnicilor, așa cum se întâmplă în Mangalia.

Împreună cu echipa și colegii mei liberali din Consiliul Local
vom lupta pentru ca Limanu să nu mai fie lăsat în urmă și să
se dezvolte în același ritm cu Mangalia, iar acest lucru să îl
simtă  în  primul  rând  toți  cei  care  locuiesc  în  Limanu,
Hagieni, Vama Veche și 2 Mai!


